
Referat af dialogbaseret tilsyn 

Den 27/11 -2023 

Mødet tager afsæt i uanmeldt tilsyn den 6/6 -2023: 

Gitte byder velkommen til de beboere og pårørende der er mødt op. 

Gitte gennemgår rapport. Den er uden bemærkninger, i forhold til borger- og 

personaletrivsel. Alle udtrykker glæde ved at bo og arbejde på Ollerup Plejecenter. 

Der er ikke bemærkninger i forhold til ledelsen. Der er få bemærkninger til Nexus, 

som er rettet op (se rapport på hjemmesiden). 

Pårørende roser rapport og personale.  

Servicepakkerne: Gitte orienterer om at bruger/pårørende-rådet har besluttet at 

øge prisen fra 1200 til 1400 per 1. dec. 

Aktiviteter: Gitte roser de frivillige, for alt det de bidrager med, på Ollerup 

Plejecenter. De er afgørende for at vi kan tilbyde så mange aktiviteter. 

Mad/Køkken: De fremmødte udtrykker stor tilfredshed med vores varmeholdige 

køkken. Gitte orienterer om, at når køkkenet skal brandsikres vil man få mad fra ”Det 

Gode Madhus”. 

Brandsikring:  Kvisten er snart er færdig. Borgerne flytter tilbage den 8. dec. Næste 

afdeling er Oasen. Forberedelserne er i gang. De flytter til Caroline i uge 2. 

Tilbygning: Man har besluttet at der skal bygges 12 nye lejligheder, som tilbygning, 

på Ollerup Plejecenter. Pårørende og borgerne, der bor på Ollerup, vil blive indkaldt 

til info møde. Man påtænker det skal stå færdigt i januar 2026. 

Plejecenterråd: Man har besluttet at der skal være plejecenterråd, i stedet for 

bruger/pårørende-råd på plejecentrene. Lige nu arbejder man, i kommunen, på 

udarbejdelse af infomateriale. Formentlig træder det i kraft til april, ved valg af nyt 

råd. Fokus i sammensætningen vil være at involvere lokalområdet noget mere. 

Formand for bruger/pårørende-rådet Bo Egelund præsenterede sig, samt 

opfordrede til at henvende sig, hvis der er behov for det. 

Gitte takker for godt samarbejde med de pårørende samt bruger/pårørende-rådet. 

Opfordrer til dialog og understreger at ”døren altid er åben”. 

  


